
PROTOKOLL 
  

fra ordinært sameiermøte i Sameiet Beitostølen Andelshytter 
  

Avholdt 18. april 2013 i Oslo Handelsgymnasium, Aud. III 
  
  
Til behandling forelå: 
  

1)    Konstituering av møtet.  
Valg av referent. 

 Valg av en sameier til å underskrive protokollen sammen med ordstyrer.  
2)    Godkjennelse av innkalling.  

 Godkjennelse av dagsorden.  
3)    Årsberetning for 2012.  
4)    Årsregnskap for 2012.  
5)    Budsjett for 2013. 
6)    Godtgjørelse til styret.   
7)    Innkomne saker:  

         Senger. 
         Bredbånd. 

8)    Valg av styre og revisor.  
--ooOOOoo-- 

  
Sak 1, Konstituering av møtet:  

  
Tilstede var:  19  andelseiere som representerer 33 andeler.   
  32  fullmakter som representerer    56  andeler.  
  
Til sammen 51  stemmeberettigede som representerer 89 andeler.  
  
Styreleder Turid Ender var ordstyrer.  
Som referent ble valgt Anne F. Bergendahl. 
Til å underskrive protokollen sammen med ordstyrer ble valgt Venke Storsletten.  
  

Sak 2, Godkjennelse av innkalling. Godkjennelse av dagsorden:  
  
 Vedtak: Godkjent.  
  
Sak 3, Årsberetning for 2012: 
  
 Styrets årsberetning ble referert.  
  

Vedtak: Godkjent.  
  
Sak 4, Årsregnskapet for 2012:  
  
 Årsregnskapet ble gjennomgått.  
  
 Vedtak: Godkjent.  
  
  
  



Sak 5, Budsjett for 2013: 
  
Det var et ønske at posten «Reparasjoner/vedlikehold» for fremtiden blir spesifisert/ 
beskrevet bedre, og gjerne muligheter for andelseierne for innsyn i anbud etc.  
  
Vedtak: Godkjent. 
  
  

Sak 6, Godtgjørelse til styret for perioden 2012/13 
  
           Styret foreslår at godtgjørelsen til styret for perioden 2012/13 fastsettes til kr. 10.000,-  
            til intern fordeling (som tidligere).  
  
 Vedtak: Godkjent.  
  
  
Sak 7, Innkomne saker:  
  

         Senger: 
  

Styrets innstilling:  
Interiørkomiteen og noen av de innsendte forslag, anbefaler at vi i første omgang 
går inn for å skifte sengene og klesskapene i rommet med familiekøye, og at vi 
skifter ut madrassene i firekøyersrommet.  
  
Vedtak:  
Styret/interiørkomiteen får fullmakt til å arbeide videre med dette innenfor en 
ramme på kr. 550.000,-. Utskiftning av madrassene i firekøyersrommet, utsettes 
til senere.  

  
  

         Bredbånd:  

Styrets innstilling:                                                                

Styret vil foreslå at det nye styret, utreder hva tilknytning og abonnement på dette 
utgjør av kostnader for sameiet, samt hvordan utviklingen i forhold til 
kabel/nettverk forøvrig er i området, og kommer opp med et konkret forslag med 
kostnader som kan besluttes på neste årsmøte 2014. 

Vedtak: Styrets innstilling godkjennes.  

  
Sak 8, Valg: 
  
 Som styreleder for 2 år ble foreslått Ole-Anders Hjelseth. 
 Vedtak: Godkjent.  
  
 Som styremedlem for 2 år ble foreslått Hildur Høiland.  
 Vedtak: Godkjent.  
  
 Etter dette får styret følgende sammensetning:   
  

Styreleder:  Ole-Anders Hjelseth, Vestenga 4 B, 1413 Tårnåsen. 
  
Styremedlemmer: Benny Kahr Andersen, Kildebakken 2, 8766 Nørre Snede (DK) 
   Hildur Høiland, Lille Frøens vei 8, 0371 Oslo.  



  
Varamedlem:  Jan E. Hanséen, Tangen Terrasse 53, 1450 Nesoddtangen.  
  

 Som ny revisor ble valgt:  
 RSM Hasner Kjelstrup & Wiggen AS, Postboks 1312 Vika, 0112 Oslo. 

  
  
 Protokollen godkjennes av undertegnede. 

  
  

  Turid Ender (sign.)    Venke Storsletten (sign.)  
 

 


